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Inleiding
In de commissie Ruimte van 9 maart 2020 is de (hotel)ontwikkeling van Gr8 aan de Eperweg 
besproken, met in het bijzonder de toelaatbaarheid van de speelautomatenhal in het totaalconcept. 
Tijdens de commissievergadering is aangegeven dat de commissie, in navolging op de behandeling 
van het onderdeel speelautomatenhal, ook de maatvoering, de verschijningsvorm en de 
duurzaamheidsambitie van de plannen willen kunnen beoordelen. De behandeling van deze aspecten 
zou in een volgende commissievergadering plaatsvinden. Mijn streven was om de behandeling van 
de voornoemde aspecten voor het zomerreces te laten plaatsvinden.

Kernboodschap
De initiatiefnemer (Gr8) heeft aangegeven dat de massastudies en de duurzaamheidsstudies 
(inclusief kernwaarden vanuit Cittaslow) nog niet gereed zijn. Een belangrijk onderdeel van de 
massastudie is een studie naar de ruimtelijke impact van de voorgenomen hoogte. Mede door de 
corona-crisis konden instrumenten die hiervoor benodigd zijn, niet tijdig beschikbaar gesteld worden 
door de leveranciers. 

Inmiddels worden delen van deze studies al wel uitgevoerd, voor zover mogelijk in de huidige 
omstandigheden. Mijn verwachting is dat de massastudies en de duurzaamheidsstudies in het najaar 
aan de Commissie Ruimte kunnen worden voorgelegd. 
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